
Protokoll – Föräldraforums möte 4 december 2024 

[Protokollet vg punkt 1 är en kortfattad sammanfattning av de svar som getts på de frågor 
som föräldrar skickat in, innan mötet ett ställt på mötet] 

1) Frågor till Jonas – Rektor  
a) Om inställda lektioner/rätt till lärarledd underviktigt 

Det är superviktigt med lärarledda lektioner. Jonas känsla är inte att antalet inställda 
lektioner har ökat. Dock innebär planerandet och genomförandet av nationella prov 
att annat bortprioriteras. På en fråga om när vikarier tas in och in gavs svaret att det 
kan bero på. Gäller det sista lektionen en fredag är det inte säkert att en vikarie 
bedöms ge ett tillräckligt stort värde.  
  

b) Trygghet i och kring skolan – hur bedömer Jonas den?  
Sturebyskolan har just genomfört en Trygghetsenkät på skolan och aldrig haft bättre 
resultat. Vi är glatt förvånade, men även fältare och poliser har samma intryck.  
Vi har dock fortfarande problem med trygghet i mellanstadiet (exempelvis med 
kränkande roasting inspirerad av trender på sociala medier). Vi har just anställt en 
socialpedagog för mellanstadiet.  
Utmaningarna finns framför allt i femman och sexan. 
 

c) Klassbyte vid stadiebyte  
Denna fråga gav upphov till en mångfacetterad diskussion. Innan jullovet ska skolan 
kommunicera ut beslut inför nästa skolår. Jonas tar med sig att det behövs god 
kommunikation och god framförhållning när information går ut.   
 

d) Möjlighet för skolan att skicka ut kvällsvandringsschemat till respektive klass, 
via Infomentor 
Jonas ska se vad han kan göra men lät hoppfull. Föräldraforum tycker att det vore 
utmärkt om den information kunde finnas på Infomentor.  
 

e) Riktlinjer för utflykter 
Möjligheterna är goda. Upp till lärare att göra avvägningen mellan nytta av en utflykt 
mot förlorad undervisningstid.  

 
f) Fråga om trafiksituation och om skolan försöker påverka situation lite längre 

ifrån skolan  
Inget sådant påverkansarbete bedrivs på grund av viss uppgivenhet över möjligheten 
att få till bättre trafiksituation nära skolan.  

 
2) Julmarknad – sammanfattning och slutsatser   

a) Återrapportering om en lyckad julmarknad gavs och lät cirka så här:  
- Mycket bra engagemang från klassrepresentanterna och tydlig uppdelning i 

arbetsgrupper  
- Mycket bra publik på själva dagen – Allra mest från 11.00-13.30.  
- Mycket engagemang från externa partners.  

b) Lärdomar:  
- Mer lotter nästa gång. 200 lotter tog slut på en timma.  



- Bra vinster med fin sponsring var toppen. Och bra med sponsring på godis, 
kaVe och korv etc.  

- Bra dag att köra söndagen innan första advent.  
- Vissa klasser hade önskat lite mer respons från föräldrar och barn. Inför 

nästa gång – tips är att förmedla uppgifter och stämma av flera gånger och 
genom mentor/lärarutskick.  

c) Total intjäning:  
- 40 061 kronor efter avgift till Föräldraforum  

Varav nästan 18 000 på café- brödförsäljningen.  

 

 


